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L'àrbitre del CTAFS, Ignasi Velasco, va ser el mestre de cerimònies d'una nova

Jornada de Tecnificació dirigida al col·lectiu arbitral de categoria Base de Barcelona

celebrada el diumenge al Pavelló Municipal Xavier Ballber.

Formació de luxe. El Comitè Tècnic d'Àrbitres de Futbol Sala de La Lliga Catalana

de Futbol Sala de l'FCF ha signat aquest diumenge la 8a Jornada Tecnificació de la

temporada al Pavelló Municipal Xavier Ballber de Cervelló. Un total de 18 àrbitres

de la categoria Base de Barcelona van ser partícips d'una nova formació dirigida per

l'àrbitre de 2a B Nacional i informador del CTAFS, Ignasi Velasco , en què els

participants van poder perfeccionar els seus coneixements mitjançant una jornada

que va constar de dues parts: una primera sessió teòrica i una segona sessió en què els

continguts pràctics van agafar el protagonisme. 



La Tecnificació va donar el seu tret de sortida amb un primer bloc de caràcter

analític en què Velasco va voler posar èmfasi en diversos aspectes rellevants de

l'arbitratge, com per exemple la norma de la cessió, o el posicionament en el terreny de

joc en l'arbitratge individual, entre d'altres. Els organitzadors de la formació van voler

posar el colofó a la primera part de la jornada amb una activitat de "rol-playing" de

diverses situacions que es poden donar abans, durant i després dels partits amb els

diferents oficials.

Després de trencar el gel amb la primera part de la formació, la teoria transmesa en

primera instància es va posar en pràctica sobre la pista en el segon bloc. Una segona

meitat que va servir per posar el punt final a la jornada i en què els àrbitres van poder

posar en pràctica diferents estils de carrera, especialment la carrera lateral i la

d'esquenes, la senyalització, el posicionament en situacions de contraatac i les

transicions ràpides, a més del posicionament en atacs estàtics.



Després de l'execució de la jornada, els àrbitres participants es van

mostrar molt positius amb el desenvolupament de la formació i van valorar l'activitat

realitzada com una eina essencial per a seguir millorant i progressant a nivell arbitral.

 


